
 

  

 
 

Badminton senior – Årsberetning  

 

Der har været spillet badminton mandag, tirsdag og onsdag aften. 

Der har været en fin interesse, men dog lidt færre antal spillere end tidligere år.  

Noget af det der kendetegner badminton i LGIF er at mange af de samme spillere har spillet samme tid 

gennem flere år. Men der er god mulighed for at nye spilere også kan få banetider. 

 

Igen i år har det været muligt at spille pay and play badminton hvor der kan bookes en bane for en 

enkelt time. Dette fordi der dels har været efterspørgsel efter dette, men også fordi det på denne måde 

har været mulig at kunne udnytte de ledige baner lidt bedre.  

 

I næste sæson er der igen muligt at få samme haltider mandag, tirsdag og onsdag som seneste sæson. 

Det bliver ligeledes igen muligt at booke en badminton bane for en enkelt time. 

 


